
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 01/02/2021 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

  Τoν κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

 

 

ΘΕΜΑ :  «Υπέρογκες σε αξία συνταγογραφήσεις εντός των “hotspot”» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  

 

Βάσει των στοιχείων του «ΕΟΠΥΥ», στα «hotspot» διενεργούνται συνταγογραφήσεις, που 

αφορούν στην χορήγηση πανάκριβων σκευασμάτων, τα οποία ανέρχονται ακόμα και στο 

ποσόν των 15.000€, κατά περίπτωση, με αποδέκτες δικαιούχους τους νομίμως ή μη 

εισερχομένους στην Ελλάδα διαμένοντες στα ανωτέρω.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

 

1. Υπάρχει στο Υπουργείο σας Επιτροπή ή ομάδα αρμοδίων στελεχών, επιφορτισμένη με 

το καθήκον να ελέγχει την αναγκαιότητα ή μη συνταγογράφησης και χορήγησης των 

ανωτέρω πανάκριβων σκευασμάτων, που λαμβάνει χώρα, εν μέσω πανδημίας, η οποία 

έχει επιφέρει σφοδρότατες οικονομικής φύσης δυσμενείς συνέπειες στην ελληνική 

κοινωνία;  
 

2. Αν η απάντηση στο ανωτέρω ερώτημα είναι αρνητική, προτίθεσθε να μεριμνήσετε 

κατάλληλα, έτσι ώστε να διενεργηθεί το συντομότερο δυνατόν η ανωτέρω αναφερόμενη 

σχετική έρευνα;  

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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